

關於我們 ABOUT US

無國界義工由一群熱心參與義務工作之社會工作者、教師、福利工作人員及大專學生於2000年8月共同成立，本會為一個獨立、志願性社會服務團體，並於2004年正式註冊成為非牟利慈善機構。

這二十五年來，我們一直堅持致力推動全民參與義工服務，為長者、青少年、家庭、身智障礙人士等弱勢群體提供適切的支援；與此同時，我們亦在非洲及亞洲不同的地區開展「助養兒童計劃」，為貧困的學童提供持續教育的機會，協助他們開創更美好的未來。

Volunteer Space was founded in August 2000 by a group of passionate volunteers, including social workers, teachers, welfare officers, and university students. It is an independent, voluntary social service organization, and was officially registered as a non profit organization in 2004.

Over the past 25 years, we have remained committed to promoting universal participation in volunteer services, providing appropriate support to vulnerable groups such as the elderly, youth, families, and individuals with physical and intellectual disabilities. At the same time, we have launched the "Child Sponsorship Program" in various regions across Africa and Asia, offering underprivileged children access to continuous education and helping them build a brighter future.

聯絡我們 CONTACT US

如有任何查詢，歡迎聯絡我們。

For any inquiries, please feel free to contact us.

電話 TEL : 2116 1212 傳真 FAX : 2116 1200

網址 WEBSITE : volunteer.org.hk

電郵 EMAIL : redpacket@volunteer.org.hk

地址 ADDRESS : 香港西營盤德輔道西246號東慈商業中心606室
Rm 606, Tung Che Commercial Centre, Sai Ying Pun, Hong Kong



EVENT PAGE



WEBSITE



FACEBOOK

「童」您分享 愛心利是傳祝福

LITTLE HANDS, BIG HEARTS: RED PACKET DONATION



學校籌款獎項 SCHOOL FUNDRAISING AWARD

「感謝狀」：凡參與活動之學校均獲頒發感謝狀一張

CERTIFICATE OF APPRECIATION :

All participating schools will receive a Certificate of Appreciation.

「積極參與獎」：參與人數達標之學校均獲頒金 / 銀 / 銅獎及感謝狀

SCHOOL PARTICIPATION AWARD :

Gold / Silver / Bronze Award will be presented to schools that meet the required participation targets.

更多活動詳情請參閱下頁

FOR MORE INFORMATION, PLEASE SEE THE NEXT PAGE

「童」您分享 · 愛心利是傳祝福

LITTLE HANDS, BIG HEARTS: RED PACKET DONATION

活動詳情 EVENT DETAILS

活動目的:

CAMPAIGN OBJECTIVE:

當我們歡度佳節、共享團圓之際，許多有需要的人士正在寒冬中面臨各種困境，他們迫切需要社會的關懷和支持。適逢農曆新年，這個充滿祝福與希望的節日，我們鼓勵學校將慈善教育融入新春節慶中，透過多元化的方式，引導學生實踐「分享」與「關愛」的精神。我們希望帶出捐出的利是不僅是一次籌款，更是一堂寶貴的生命教育課，讓學生在實踐中學會感恩與分享。

While we celebrate the festival in the warmth of our families, many in our community face the harsh winter alone, struggling with various hardships. They urgently need our care and support. During the Lunar New Year—a time of blessing and hope—we encourage schools to integrate charitable education into the festive celebrations. Through this activity, we guide students to practice the spirit of sharing and caring. We aim to convey that donating a red packet is more than just fundraising; it is a valuable lesson in caring, allowing students to learn gratitude and generosity through practice.

籌款目的:

PURPOSE OF FUNDRAISING:

活動所籌得的善款將全數用於支持本會於本地推行的義工服務，服務對象包括長者及有特殊學習需要 (SEN) 的兒童，旨在為弱勢社群提供適切援助。善款將用於推動多項關懷項目，如「跨世紀長者婚禮」、「無國界義工日」、「長者探訪服務」及「兒童義工計劃」，讓愛心延伸至社區每一個角落，溫暖每一顆需要關懷的心。

All proceeds raised from the event will be fully dedicated to supporting our local volunteer services, which serve vulnerable groups such as the elderly and children with Special Educational Needs (SEN). The funds will be used to drive a variety of caring initiatives, including the "Elderly Wedding," "Volunteer Space Day," "Elderly Visit Services," and the "Children Volunteer Program." Through these efforts, we aim to spread love to every corner of the community and bring warmth to every heart in need.

活動對象

PARTICIPANTS

- 學生、老師及家長
Students, teachers, and parents



活動頁面
CAMPAIGN PAGE

報名日期

REGISTRATION PERIOD

- 即日起至2025年12月19日
From now until December 19, 2025

報名方法

REGISTRATION METHOD

請填妥隨附的報名表格，並以郵寄、電郵或傳真方式遞交。成功報名之學校將於十個工作天內收到活動電郵，並可從電郵連結下載活動海報及通告範本。

Please complete the attached registration form and submit it by mail, email, or fax. Successfully registered schools will receive a confirmation email within ten working days, which will include links to download event posters and notice templates.

讓我們一起將滿載祝願的利是，轉化為溫暖人心的實際援助

LET'S TURN SYMBOLS OF GOOD FORTUNE INTO ACTS OF TRUE KINDNESS

活動形式

FORMAT

學校協助本會向貴校學生派發通告、收集報名表及愛心利是捐款。

(本會已擬備通告範本作為參考及「利是籌款箱」予各參與學校)

Participating schools will assist our organization by distributing notices to students, collecting registration forms, and gathering "Red Packet Donation" contributions.

(A sample notice and "Red Packet Donation Box" will be provided to each participating school for reference.)

*如有需要，各參與學校可在報名表上申請「利是籌款箱」，唯學校需派員到本會辦公室領取或安排快遞公司以到付形式領取。

If needed, schools may request a Red Packet Donation Box on the registration form. However, schools must either send a representative to collect it from our office or arrange for a courier service to pick it up with courier collect.



*只供參考
Reference only

「利是籌款箱」
"RED PACKET DONATION BOX"

活動獎勵

INCENTIVES

為感謝同學的支持及參與，所有捐贈逾HK\$20或以上之同學均可獲贈本會設計之精美「大利是」(A4文件套)一份及參與證書乙張

As a token of appreciation for students' support and participation, all students who donate HK\$20 or more will receive a beautifully designed "Lucky Red Packet" (A4 document folder) created by our organization, along with a certificate of participation.



*只供參考
Reference only

文件套 (A4 folder)

學校籌款獎項

SCHOOL FUNDRAISING AWARDS

感謝狀：凡參與活動之學校均獲頒發感謝狀一張
Certificate of Appreciation: All participating schools will receive a Certificate of Appreciation.

積極參與獎：

Active Participation Award:

- 參與人數共達100人之學校可獲頒金獎盃及感謝狀
Schools with 100 participants will receive a Gold Trophy and a Certificate of Award.
- 參與人數共達75人之學校可獲頒銀獎盃及感謝狀
Schools with 75 participants will receive a Silver Trophy and a Certificate of Award.
- 參與人數共達50人之學校可獲頒銅獎盃及感謝狀
Schools with 50 participants will receive a Bronze Trophy and a Certificate of Award.

捐款收集日期

DONATION COLLECTION PERIOD

2026年2月26日至3月13日
(學校自行安排時間舉辦活動)

February 26 - March 13, 2026

(Schools may arrange their own activity schedules within this period)

捐款收集方式

DONATION COLLECTION METHOD

活動完結後，本會將會安排工作人員到校收回貴校所募收的利是或總捐款，點算後本會將把相應數量之學生紀念品、證書及學校獎項以郵寄或速遞方式送予貴校。

After the conclusion of the event, our staff will arrange to visit your school to collect the red packet donations or the total amount raised. Once the funds have been counted, we will send the corresponding number of student souvenirs, certificates, and school awards to your school by mail or courier.